
Zápis 
ze 17. zasedání Výboru pro hospodářský rozvoj a pracovní příležitosti 
Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
 
konaného dne 16. 03. 2023 od 16:00 hod. v budově Regiocentra Nový Pivovar, Hradec Králové, 
zasedací místnost N2.906 – sál Jana Letzela (zastupitelstva) a současně prostřednictvím 
videokonferenční místnosti. 

 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
Přítomni on-line: Blanka Čiháčková 
 
Omluveni: Josef Dlabola, Ing. Richard Nádvorník, Libuše Věříšová, Ing. Jaroslav Bitnar, Josef 

Hlávko 
Mgr. Martin Červíček, hejtman Královéhradeckého kraje  
JUDr. Ing. Rudolf Cogan, Ph.D., náměstek hejtmana Královéhradeckého kraje 
Adam Valenta, člen Rady Královéhradeckého kraje 
Mgr. Ivana Kudrnáčová, vedoucí odboru regionálního rozvoje, grantů a dotací 
Ing. Lucie Rovenská, vedoucí oddělení regionálního rozvoje 
Mgr. et Mgr. Vendula Hájková, ředitelka CIRI 
RNDr. Zita Kučerová, Ph.D., zástupkyně ředitelky CIRI 

 
Přizváni a hosté:  Ing. Jana Jiráňová, vedoucí oddělení průmyslových zón v KHK, CIRI 

Ing. Jan Hostinský, starosta města Solnice 
 

Program: 
1) Úvod. 
2) Průmyslová zóna Solnice – Kvasiny – aktuální informace. 
3) Průmyslová zóna Solnice – Kvasiny – z pohledu města Solnice. 
4) Různé. 
5) Závěr. 
 
K bodu 1. 
Úvod – usnášeníschopnost, schválení programu jednání, schválení přítomnosti hostů, schválení 

distanční účasti, schválení ověřovatele zápisu. 

Jednání zahájil a řídil předseda Výboru pro hospodářský rozvoj a pracovní příležitosti Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje PhDr. Jiří Štěpán, Ph.D. 

Pan předseda omluvil Mgr. Martina Červíčka, hejtmana Královéhradeckého kraje, JUDr. Ing. Rudolfa 

Cogana, Ph.D., náměstka hejtmana Královéhradeckého kraje, Adama Valentu, člena Rady 

Královéhradeckého kraje, Mgr. Ivanu Kudrnáčovou, vedoucí odboru regionálního rozvoje, grantů a dotací, 

Ing. Lucii Rovenskou, vedoucí oddělení regionálního rozvoje, Mgr. et Mgr. Vendulu Hájkovou, ředitelku CIRI, 

RNDr. Zitu Kučerovou, Ph.D., zástupkyni ředitelky CIRI a členy Výboru Josefa Dlabolu, Ing. Richarda 

Nádvorníka, Libuši Věříšovou, Ing. Jaroslava Bitnara, Josefa Hlávka. 

Dále pan předseda přivítal přizvané hosty a členy Výboru. 

Distanční formy se účastnila členka Výboru Blanka Čiháčková. 

Jelikož byla přítomna nadpoloviční většina členů Výboru (9 přítomných + 1 on-line), byl Výbor 

pro hospodářský rozvoj a pracovní příležitosti shledán usnášeníschopný. 

Následně pan předseda představil program 17. jednání Výboru. 

Pan předseda následně požádal o spolupráci při ověřování zápisu. Na pozici ověřovatele zápisu se přihlásil 

Ing. Ivo Muthsam.  

 
 
 



USNESENÍ VHRPP/17/1/2023  
Výbor pro hospodářský rozvoj a pracovní příležitosti  
 
I. schvaluje 
1. program 17. jednání Výboru pro hospodářský rozvoj a pracovní příležitosti, 
2. přítomnost hostů, 
3. distanční účast – Blanka Čiháčková, 
4. ověřovatele zápisu – Ing. Ivo Muthsam. 
 
Hlasování: 
Pro: 10 Proti:    0 Zdržel se:     0 
 
Poznámka: hlasovalo 9 přítomných členů a 1 přihlášená členka on-line (Blanka Čiháčková). 

K bodu 2. 
Průmyslová zóna Solnice – Kvasiny – aktuální informace.  

Pan předseda přivítal Ing. Janu Jiráňovou vedoucí oddělení průmyslových zón v KHK, CIRI, a předal jí slovo. 

Paní Ing. Jiráňová informovala o aktuálním dění v průmyslové zóně. 

Poznámka: prezentace je přílohou zápisu.  

Diskuze: 
PhDr. Jiří Štěpán, Ph.D. – v návaznosti na nemocnici – 100 mil. Kč bude přístrojová technika, 750 mil. Kč 
stavební záležitost, jaká částka půjde na urgentní příjem? 
Ing. Jana Jiráňová – bude podána žádost o dotaci na financování přístrojů na urgentní příjem ve výši 30 
mil. Kč. Z dotací z EU bude žádáno na financování větších přístrojů na urgentní příjem. 
Mgr. Martin Hanousek – v plánu je velmi silná stavební činnost, konečně je stavba obchvatů ve vysokém 
stádiu připravenosti. Je zde nějaké riziko, které by mohlo stavby zdržet? 
Ing. Jana Jiráňová – probíhá koordinace, ale je připravena i varianta souběžných prací. Jediným současným 
problémem je zatížení dopravních koridorů a s tím související omezení. 
Ing. Jan Kříž – dotaz na cíl dokončení a zahájení prodeje potencionálním investorům v rámci průmyslové 
zóny Solnice – Kvasiny, jaká budou kritéria výběru pro případný prodej? 
Ing. Jana Jiráňová – je v řešení. Předběžné schvalování bude probíhat zřejmě v červnu 2023. 
PhDr. Jiří Štěpán, Ph.D. – otevřel diskuzi v rámci problematiky týkající se valu v rámci průmyslové zóny 
v blízkosti obce Kvasiny. Bylo zde několik variant provedení, val byl součástí územního plánu. Jak byla 
nakonec tato situace řešena? 
Ing. Jana Jiráňová – řešení bylo součástí usnesení Vlády ČR. Vzhledem k ekonomické situaci, kdy nebyl 
dostatek finančních prostředků, realizace projektu probíhá pouze na části Solnice – jih, část etapy Kvasiny – 
sever nebyla realizována vůbec, ale pozemky již byly vykoupené. Tyto pozemky se tedy následně prodaly 
závodu Škoda Auto a.s., který bude tento záměr realizovat z vlastních financí. Projekt si dle sebe lehce 
modifikovali, nicméně výstavba je plánována na konci tohoto roku – začátek roku 2024. Vše je v souladu 
s podmínkami územního plánu obce Kvasiny. CIRI je průběžně informováno o postupech.  
Ing. Ivo Muthsam – z hlediska dopravního, průjezd Rychnovem nad Kněžnou vnímá jako největší krizové 
místo. Chystá se i další etapa za podpory CIRI? 
Ing. Jana Jiráňová – ne, II. etapa obchvatu Rychnova nad Kněžnou není součástí usnesení Vlády ČR, 
navazující etapa je v plánu přípravy ŘSD ČR. 
 
Poznámka: následovala další diskuze k danému tématu. 
 
 
USNESENÍ VHRPP/17/2/2023    
Výbor pro hospodářský rozvoj a pracovní příležitosti  
 
I. bere na vědomí 
aktuální informace o průmyslové zóně Solnice – Kvasiny. 

Hlasování: 
Pro: 10 Proti:     0 Zdržel se:  0 
 
Poznámka: hlasovalo 9 přítomných členů a 1 přihlášená členka on-line (Blanka Čiháčková). 



K bodu 3. 
Průmyslová zóna Solnice – Kvasiny – z pohledu města Solnice. 

Pan předseda představil Ing. Jana Hostinského, starostu města Solnice, který následně přestavil 

průmyslovou zónu Solnice – Kvasiny z pohledu samosprávy, tj. z pohledu města Solnice.  

Poznámka: prezentace je přílohou zápisu.  
Poznámka: následovala diskuze k danému tématu. 
 
USNESENÍ VHRPP/17/3/2023    
Výbor pro hospodářský rozvoj a pracovní příležitosti  
 
I. bere na vědomí 
aktuální informace o průmyslové zóně Solnice – Kvasiny z pohledu města Solnice. 

Hlasování: 
Pro: 9 Proti:     0 Zdržel se:  0 
 
Poznámka: v 16.55 hod. Bc. Zdeněk Lhota opustil jednání. 
Poznámka: hlasovalo 8 přítomných členů a 1 přihlášená členka on-line (Blanka Čiháčková). 

 
K bodu 4. 
Různé. 
 
Mgr. Michal Vejprava – otevřel otázku týkající se Technologického centra (TC), jaká je aktuální situace 
tohoto projektu, případně zda je znám nějaký harmonogram plánovaných aktivit v rámci tohoto projektu. 
PhDr. Jiří Štěpán, Ph.D. – přislíbil získání aktuálních informací. Poslední zprávy jsou takové, že došlo 
k personální obměně, aktivity se nezastavily, nicméně došlo k revizi projektu.  
Ing. Jana Jiráňová – tento projekt má na starost oddělení inovací na CIRI. Královéhradecký kraj zadal Studii 
proveditelnosti, která by měla být v tuto chvíli již hotová a ze které by měly vycházet další závěry, které 
povedou k dalším konkrétním činnostem.  
 
Pan předseda shrnul témata plánovaná pro rok 2023. Půjde o návrat k tématice hospodářsky slabých území, 
problematiku stavebního řízení, sociální podniky, příležitosti silných regionů atd.  
 

K bodu 5. 
Závěr. 

Závěrem pan předseda poděkoval všem za účast na 17. zasedání Výboru pro hospodářský rozvoj a pracovní 
příležitosti, za prezentaci a diskuzi a vzhledem k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v čase 
17.10 hod. jednání ukončil. 
 
18. zasedání Výboru pro hospodářský rozvoj a pracovní příležitosti se uskuteční dne 13. 4. 2023, místo a 
hodina bude upřesněna. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ivo Muthsam      PhDr. Jiří Štěpán, Ph.D. 
  ověřovatel zápisu             předseda výboru 

 

Zápis sepsala: Bc. Klára Stannerová, tajemnice   


